



臺灣銀行股份有限公司
採購部
BANK OF TAIWAN
DEPARTMENT OF PROCUREMENT

10044 台北市武昌街 1 段 45 號
45, Sec. 1, Wu Chang Street
Taipei City 10044, Taiwan, R.O.C.
電話：(02)2349-3456
傳真：(02)2382-2010 (02)2388-1247
TEL:886-2-2349-3456
FAX:886-2-2382-2010,886-2-2382-1247

序號： 107-098
Serial No.:

招標文件修正書
AMENDMENT

日期： 107 年 5 月 29 日
Date: May 29, 2018

招標案號： GF2-106072
Invitation No.:
招標標的： 城際電聯車 600 輛
Subject of Invitation: 600 cars of Intercity Electric Multiple Units
本案修正書編號： 1
Amendment No.:

謹通知各投標廠商，本案 107 年 5 月 15 日公告之招標文件修正如下：
Prospective tenderers are hereby notified that the following amendments are made to the captioned Invitation issued on May 15, 2018：

1. 本案招標文件備註條款增列第 42 條（內容詳如附件，共 1 頁）。
Article 42 (details refer to Attachment, 1 page in total) is added to the Remarks of the Invitation Documentation.
2. 本案投標截止時間展延至臺北時間中華民國 107 年 8 月 16 日上午 10 時 0 分。
The deadline for tendering of this Invitation is postponed to 10:00 a.m., August 16, 2018 Taipei time.
3. 本案開標時間展延至臺北時間中華民國 107 年 8 月 16 日上午 10 時 10 分。
The tender opening time of this Invitation is postponed to 10:10 a.m., August 16, 2018 Taipei time.

其他招標文件規定維持不變。

All other specification, terms and conditions of the Invitation remain unchanged.

Bank of Taiwan
Department of Procurement

T. K. Chen
Executive Vice President & General Manager

【Attachment】

42. 本案係屬承攬契約，契約正本應由買賣雙方各依規定貼用 0.1% 之印花稅票。

This project is an undertaking contract, both parties of the contract shall execute 0.1% stamp-duty of original contract according to applicable stamp-duty rate of ROC respectively.